

[Bil. 237 Jun 2024: UMPA tuan rumah penganjuran Sesi Libat Urus Program Pemulihan Dalam Komuniti \(PPDK\)](#)





---

[OKU](#)

[UMPSA tuan rumah penganjuran Sesi Libat Urus Program Pemulihan Dalam Komuniti](#)

27 June 2024

PEKAN, 26 Jun 2024 - Unit Perkhidmatan Orang Kurang Upaya Universiti Malaysia Pahang dengan kerjasama Jabatan Kebajikan Masyarakat (JKM) Negeri Pahang telah mengorganisasikan Program Pemulihan Dalam Komuniti (PPDK) Peringkat Negeri Pahang bertempat di Dewan Kuliah UMPSA Pekan semalam.

Kehadiran Ahli Dewan Negara, Yang Berhormat Senator Isaiah D Jacob disambut oleh Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin.

---



---

## Community

### Yayasan UMPSA santuni komuniti di Bentong, umum RM200,000 Bantuan Kecemerlangan

1 July 2024

BENTONG, 29 Jun 2024 - Yayasan UMPSA menyampaikan sumbangan kepada sepuluh ibu tunggal dan keluarga yang berkeperluan sekitar Bentong dalam usaha mendekati dan

Serahan berupa keperluan makanan itu disampaikan Pengerusi Lembaga Pengarah UM Abdullah (UMPSA), Dato' Seri Abdul Razak Jaafar yang juga merupakan Pengerusi Yayasan

---



---

## General

### UMPSA perkasa TVET termaju dan mobiliti antarabangsa

21 June 2024

KUALA LUMPUR, 20 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) dalam Rangkaian Universiti-universiti Teknikal Malaysia (MTUN) telah melaksanakan p  
Agenda Pendidikan dan Latihan Teknikal dan Vokasional (TVET).

---





---

## [MoU/MoA](#)

### [UMPSA jalin kerjasama industri dan berkongsi kepakaran dengan PROTON](#)

14 June 2024

TANJUNG MALIM ,14 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) dan Proton Nasional Sdn. Bhd. (PROTON), hari ini menjalinkan kerjasama menerusi satu memorandum yang membabitkan hubungan industri dan berkongsi kepakaran.

MoU menyaksikan Naib Canselor UMPSA, Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin dan Ketua Pentadbiran PROTON, Amran Mohd Tomin bertukar dokumen bagi menandakan kerjasama ini sedia terjalin.

---



---

[MoU/MoA](#)

[UMPSA jalin kerjasama kelestarian bersama Tanah Makmur Berhad](#)

27 June 2024

PEKAN, 26 Jun 2024 - Majlis Pertukaran Memorandum Persefahaman di antara Um  
Abdullah (UMPSA) dan Tanah Makmur Berhad (TMB) serta Sesi Perkongsian oleh Ke  
Shahrul Nizam Abdul Aziz telah berlangsung di Dewan Bankuet UMPSA Pekan baru-baru

---



---

## General

### UMPSA bersama peserta Projek Sistem Pertanian Pintar Berasaskan IoT tubu

27 June 2024

PEKAN, 27 Jun 2024 - Penubuhan Koperasi Usahawan Tani IoT Pahang Berhad (KUT) yang ditubuhkan hasil inisiatif Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Sistem Pertanian Pintar Berasaskan IoT telah membuktikan keseriusan universiti dalam Perusahaan Kecil dan Sederhana (kumpulan B40) di negeri Pahang.

---



---

## General

UMPSA edar 4,500 pek sarapan pagi percuma sepanjang minggu peperiksaan

27 June 2024

PEKAN, 27 Jun 2024 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) mengedarkan sarapan pagi percuma kepada para pelajarnya sepanjang Minggu Peperiksaan Akhir Semester bermula pada 24 Jun hingga 10 Julai 2024.

Edaran pek sarapan pagi itu bermula pada pukul 8.00 pagi setiap hari di Dewan Serbaguna Kompleks Sukan Universiti, UMPSA Kampus Gambang.

---





---

## General

Syaraham Umum Prof. Ts. Dr. Zularisam kongsi kepakaran rawatan air me  
membran

21 June 2024

GAMBANG, 7 Jun 2024 - Sumber air yang bersih merupakan keperluan paling asas bagi m  
seharian.

Namun demikian terdapat komuniti di kawasan luar bandar mungkin tidak selalu men  
pelbagai faktor seperti pencemaran dan kekurangan kemudahan bagi mendapatkan air be

---



---

## General

### Kerjasama UMPSA dan Liuzhou Railway Vocational Technical College (LRVTC)

27 June 2024

GUANGXI, CHINA, 24 Jun 2024- Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) mengumumkan program mobiliti pelajar yang mempunyai implikasi yang besar dalam meningkatkan Glo... memperkayakan pembelajaran pelajar dengan pengalaman luar negara.

Pelajar UMPSA berpeluang mengikuti Program Malaysia-China Advanced TVET Mobility I... keperluan industri TVET negara bagi memenuhi permintaan industry.

---



---

## General

### UMPSA ke-5 terbaik dunia bagi SDG #1 Basmi Kemiskinan

1 July 2024

PEKAN, 1 Julai 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) tersenarai dan kedudukan kelima terbaik dunia dalam Matlamat Pembangunan Mampan 1: Sifar terhadap usaha universiti dalam mendekati masyarakat setempat dan membantu meri pelajar yang berkeperluan.

---



---

[MoU/MoA](#)

[UMPSA meterai kerjasama dengan BEIBU Gulf University](#)

28 June 2024

QINZHOU CITY, CHINA, 4 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) telah menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) dengan BEIBU Gulf University (BGU) yang terletak di Qinzhou City, China bagi memfokuskan kerjasama dalam bidang pengajaran dan pembelajaran, pembangunan penyelidikan serta program *edutourism* yang memanfaatkan keunikan budaya dan alam sekitar.

Hadir menandatangani memorandum persefahaman (MoU), Timbalan Naib Canselor (Haluan Akademik) UMPSA, Prof. Dr. Ts. Dr. Mohd Rusllim Mohamed yang mewakili Naib Canselor UMPSA.

---





---

## General

### UMPSA anjur Sesi Libat Urus Pembangunan Pelan Strategik UMPSA 2026-2030

20 June 2024

PEKAN, 13 Jun 2024 – Pusat Pengurusan Strategik dan Kualiti (PPSK), Universiti Malaysia Perlis (UMPSA) telah mengadakan Sesi Libat Urus Pembangunan Pelan Strategik UMPSA 2026-2030 Mahasiswa di DK3, Fakulti Teknologi Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik (FTKEE) Pekan.

Sesi itu melibatkan 25 orang mahasiswa dari pelbagai fakulti di Pekan.

---



---

## [Sports](#)

### [UMPSA rai kejayaan atlet MASUM dan AUG 2024](#)

27 June 2024

PEKAN, 19 Jun 2024 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) meraikan atlet-atlet terpilih mewakili kontinjen Malaysia ke Sukan Universiti ASEAN (AUG) di samping atlet-atlet dalam Karvival Sukan MASUM 2024 baru-baru ini.

Majlis penghargaan itu iadakan pada Sesi Ramah Mesra Naib Canselor UMPSA Berserta Dewan Bankuet, Canseleri Tun Razak, UMPSA Pekan.

---



---

## Community

### Program Komuniti ALAM UMPSA Fasa 2 berjaya tanam 300 pokok di Rimba L

24 June 2024

PEKAN, 21 Jun 2024 – Dalam meningkatkan kesedaran mengenai kepentingan hutan urban, selain usaha untuk menambah baik ekosistem dan biodiversiti, Universiti Malaysia Pahang menganjurkan Program Komuniti ALAM UMPSA Fasa 2 bagi memupuk semangat cintakan alam.

---



---

## Research

[Prof. Madya Dr. Mohd Mawardi guna LED hasilkan pembangunan fotokatalitik putih \(photon\)](#)

25 June 2024

PEKAN, 25 Jun 2024 – Penyelidik dan pensyarah Fakulti Teknologi Kejuruteraan Elektrik Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), Profesor Madya Dr. Mohd Mawardi, membangunkan fotokatalitik reaktor dengan menggunakan LED sebagai sumber cahaya p

Menurut anak kelahiran Kelantan itu, LED ini dikuasai oleh sistem pemindahan kuasa t dalam kawasan reaktor bagi mengaktifkan proses photoreforming oleh pemangkin foto.

---





---

## General

[Program SciTech4U \(STEM CAMP MOSTI 2024\) dan Faculty@School, FTI  
bidang Teknologi](#)

21 June 2024

KUALA KRAI, 10 Jun 2024 - Program SciTech4U (STEM CAMP MOSTI 2024), Universiti  
(UMPSA) telah berlangsung selama dua hari pada 8 dan 9 Jun 2024 bertempat di Ma  
Kuala Krai, Kelantan.

---



---

## General

### 35 pelajar IPGM Kampus Sultan Mizan sertai program Pengaturcaraan Raspbe

26 June 2024

PEKAN, 2 Jun 2024 – Seramai 35 pelajar dari Institut Pendidikan Guru (IPGM) Kampus Sultan Mizan menyertai program Pengaturcaraan Raspberry Pi 2024 dalam meningkatkan kemahiran penerapan STEM, Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Pekan baru-baru ini.

Program tiga hari itu dikendalikan oleh staf Fakulti Teknologi Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik, Profesor Madya Ir. Dr. Nurul Hazlina Noordin.

---



---

## Success Story

### Agha Khilfi raih Anugerah Khas Mercu Sanjung Pemerksaan Mahasiswa

28 June 2024

KUANTAN, 20 Jun 2024 – Mantan Yang di-Pertua Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) S  
Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Agha Khilfi Suarno dari Fakulti Teknolo  
Mekatronik (FTKPM) diiktiraf ikon pemerksaan mahasiswa dalam mengangkat agenda pe

Beliau dinobatkan sebagai penerima Anugerah Khas Mercu Sanjung Pemerksaan M  
Anugerah Mercu Sanjung (MARS), UMPSA baru-baru ini.

---



---

## General

### UMPSA laksana ibadah korban dan akikah sempena Aidiladha

20 June 2024

PEKAN, 19 Jun 2024 – Dalam usaha mengimarahkan suasana sempena Hari Raya Aidiladha, Tasyrik, Pusat Islam dan Pembangunan Insan (PIMPIN), Universiti Malaysia Pahang berjaya melaksanakan ibadah korban dan akikah.

Program itu menyaksikan sebanyak lapan ekor lembu dan dua ekor kambing telah dikorbankan oleh UMPSA Pekan.

---





---

## General

### 44 guru bimbingan dan kaunseling sertai Program Profesor Turun Padang Biofeedback

28 June 2024

GAMBANG, 26 Jun 2024 – Seramai 44 orang guru bimbingan dan kaunseling seluruh negeri Pahang menyertai Program Profesor Turun Padang Kursus Penggunaan Teknologi Biofeedback yang dikebelakangi oleh Pusat Kemanusiaan (PSK), Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), Profesor Madya Dr. Wahab.

Program itu dianjurkan oleh PSK UMPSA, Jabatan Pendidikan Negeri Pahang dan Majlis Guru Kaunselor (MGKK) Negeri Pahang.

---



---

## Student

### Pelajar Ikatan Siswa Anak Darul Ta'zim (ISKANDAR) anjur program Iskandar o

20 June 2024

JOHOR BAHRU, 19 Mei 2024 – Seramai 50 orang sekretariat Ikatan Siswa Anak D  
Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) telah menganjurkan program Iskandar  
Takzim.

Menurut Presiden Sekretariat ISKANDAR, Amir Farish Hairul Helmi, demi menduk  
ISKANDAR turut bekerjasama dengan Pusat Pembangunan Kelestarian (ESG/SDG) bagi  
Ayer Hitam.

---



---

## Experts

### Peperiksaan sebagai latihan membina daya tahan pelajar

28 June 2024

Akhir semester semstinya menjadikan waktu yang sangat mendebarkan buat pelajar kerana peperiksaan akhir. Walaupun bukan kali pertama menghadapi peperiksaan, debaran di hadapan pelbagai kerisauan mula menjengah fikiran dan perasaan. Tidak kurang juga yang berhadapan terutamanya yang berkaitan dengan pemahaman secara menyeluruh mata pelajaran yang

---



---

## [Experts](#)

### [Apa Selepas Haji?](#)

24 June 2024

Musim haji kini melabuhkan tirainya. Rata-rata yang telah menyempurnakan ibadah haji pada tahun ini telah direzekikan Allah SWT peluang untuk melunaskan tanggungjawab mengerjakan haji. Candi tanah suci sudah diharungi dengan penuh keimanan. Masing-masing mempunyai pengalaman tertentu menjadi satu pengalaman peribadi yang tidak dapat dikongsi bersama.

---





---

## [Experts](#)

### [Hari Raya Aidiladha Pelajar Antarabangsa UMPSA : Ada Cerita Tersendiri](#)

20 June 2024

Hari Raya Haji atau Hari Raya Aidiladha adalah salah satu perayaan terbesar yang dirayakan selain Hari Raya Aidilfitri. Hari Raya Haji disambut pada hari ke-10, 11, 12 dan 13 bulan disambut pada 17 Jun 2024 di Malaysia.

---



---

## [Experts](#)

### [Pembudayaan Ilmu melalui National Training Week \(NTW\) 2024](#)

20 June 2024

Minggu Latihan Kebangsaan atau lebih dikenali sebagai National Training Week (NTW) akan diadakan di seluruh Malaysia pada tahun ini mulai 24 Jun sehingga 30 Jun 2024. NTW merupakan inisiatif bertujuan menanam budaya pembelajaran sepanjang hayat dalam kalangan rakyat Malaysia untuk mencapai kemahiran. Inisiatif ini telah diusahakan oleh Pembangunan Sumber Manusia Berhad (PSMB) dan mendapat sambutan yang amat menggalakkan.

---



---

## Experts

### Kepentingan Penguasaan Bahasa dalam Meningkatkan Kemahiran Graduan: UMPSA dalam Memperkasakan TVET

20 June 2024

Pendidikan akademik di negara Malaysia sememangnya sedang berkembang pesat dan pentingnya dalam industri pendidikan adalah Pendidikan Teknikal dan Latihan Vokasional dalam Belanjawan 2023 oleh Perdana Menteri Malaysia, YAB Dato' Seri Anwar Ibrahim pada 24 Februari 2023 menunjukkan pentingnya TVET dalam pembangunan negara.

---



---

[Experts](#)

[Penggunaan Solar ke Arah Negara Rendah Karbon](#)

11 June 2024

Malaysia menerima sinaran matahari berterusan antara empat hingga lapan jam dan purata sepanjang tahun yang merupakan lokasi yang ideal untuk tenaga solar berkembang.

---





---

## [Experts](#)

### [Mengharungi gelombang: Kepelbagaian cabaran dan keseronokan renang di p](#)

10 June 2024

Aktiviti renang di perairan terbuka kian mendapat tempat dalam kalangan peminat sukan. Pengalaman yang sangat unik dengan cabaran yang berbeza berbanding renang di kolam, mereka yang meminati aktiviti ini, nilai kepuasan serta keseronokan yang diperoleh adalah

---



---

## [Experts](#)

### [Sistem Mekatronik melatari teknologi automotif masa kini](#)

27 May 2024

Dunia automotif kini telah berevolusi kepada keperluan sistem elektronik yang lebih canggih. Sistem elektronik ini asalnya hanya mencakupi sistem pemprosesan maklumat dan komunikasi, contohnya sistem pandu arah atau sistem navigasi serta sistem telefon pintar. Kini, sistem elektronik semakin berintegrasi terus dengan komponen mekanikal dalam sistem automotif.

---



---

## Experts

### Tersilap Percaturan, Sesal Seumur Hidup: Memberdayakan Pekerja Beraman Dalam Pangkalan Data 'Name and Shame'

3 May 2024

Barangkali kita pernah mendengar ungkapan ini agar kita berjaga-jaga dalam perlakuan, percaturan, sesal seumur hidup' memberi bahawa jika tersilap pertimbangan dalam me akan diterima sepanjang hayat. Walaupun perkataan 'percaturan' sinonim dengan kuasa dalam makalah sastera yang mengaitkannya dengan kehidupan serta keputusan sering di

---





---

Creative Work

Pesanan ini Pesanan Berhikmah

25 June 2024

---





---

## Creative Work

## Pantun Nasihat

28 June 2024

---



---

[Creative Work](#)

[Salam Aidiladha](#)

19 June 2024

[More Create Newsletter](#)

**PENAUNG**

Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin

**KETUA EDITOR**

Mimi Rabita Abdul Wahit

**EDITOR**

Safriza Haji Baharuddin

**WARTAWAN/PENULIS**

Naqiah Puaad  
Nor Salwana Mohammad Idris  
Nur Hartini Mohd Hatta  
Hafizatulazlin Abdul Aziz

**PENTADBIR WEB**

Mohd Suhaimi Hassan

**PEREKA GRAFIK**

Noor Azhar Abd Rasid

**JURUFOTO**

Khairu Aidilnisha Rizan Jalil  
Zaffaruddin Hamzah

Sidang Editorial b  
terhadap tulisan yan  
tidak mengubah isi  
semestinya menggo  
pendapat dan sikap b  
tidak boleh diterbitk  
Ketua Editor. Segala  
ada disiarkan atau  
Sumbangan karya be  
Pusat Komunikasi Ko

**EDITOR**

Pusat Komunikasi Ko  
Jabatan Canseleri  
Universiti Malaysia Pa  
Al-Sultan Abdullah  
26600 Pekan, Kuantan  
Tel : 09-431 5000  
E-mel : pro@umpsa.

• 68 views

[View PDF](#)

Newsletter Image



جامعة سلطان عبد العزيز  
UNIVERSITI SULTAN ABDUL AZIZ  
AL-SULTAN ABDULLAH

# CREATE

## E-Buletin

Teknologi untuk Masyarakat

